
 HOLLOLAN KANSALLISET SENIORIT RY
 

Vuosikertomus 1.1.2022– 31.12.2022

Yleistä Kulunut vuosi oli yhdistyksemme 37. toimintavuosi. Matkojen ja tapahtumien määrä 
lähenteli jo syyskaudella lähes ”aikaa ennen koronaa”. Virkistäviä lähiympäristöön 
suuntautuneita kävelyretkiä tehtiin kautta vuoden lukuisia. Kotimaan matkailu kukoisti 
ja seniorit saivat tutustua uusiin mielenkiintoisiin ja elämyksellisiin kohteisiin. Lisäksi 
koronan vuoksi moneen kertaan siirretyistä ulkomaan matkoista saatiin 
toteuteutetuksi peräti kaksi. 

Jäsenten kokonaismäärä oli vuoden lopussa yhteensä 220 jäsentä. 

Hallitus Eija Jokinen puheenjohtaja, vanhus- ja vammaisneuvoston jäsen 
Pentti Koskinen varapuheenjohtaja, verkkosivuvastaava ja liikuntavastaava
Sinikka Vilen  sihteeri, tiedottaja ja vapaaehtoistoiminnan yhdyshenkilö
Antti Jäämaa turvallisuus- ja pelastusvastaava, tapahtumatiimi
Olavi Jokinen taloudenhoitaja, kotimaan matkatiimi
Reija Järvenkylä kirjanpitäjä ja tapahtumatiimi
Antti Kinnari teatterivastaava ja tapahtumavastaava
Raili Koivisto kotimaan matkatiimivastaava, vanhus- ja vammaisneuvoston 

varajäsen 
Pirjo Kuikka tapahtumatiimi

Hallituksen ulkopuolelta
Pirjo Lounakoski jäsenrekisteri- ja lounasvastaava
Jouko Heinämaa yhdistyksen verkkosivut 
Kyösti Toivonen ulkomaan matkavastaava, kotimaan matkatiimi, liikuntatiimi 

sekä tapahtumatiimi tarvittaessa
Mauri Kalima sosiaalinen media
Sirkku Kalima Kosken Kohinat 

Hallitus kokoontui 7 kertaa.
Varsinaisina toiminnantarkastajina olivat Seija Koskinen ja Ritva Heinämaa.

                     Varatoiminnantarkastajina olivat Liisa Tiilikka ja Raimo Tiilikka. 

Varsinainen toiminta
Sääntömääräiset kokoukset

• Kevätkokous pidettiin 8.3. Sovituksenkirkon Martta-salissa. 
Paikalla oli 77 yhdistyksen jäsentä.

• Syyskokous pidettiin 8.11. Sovituksenkirkon Martta-salissa. 
Paikalla oli 61 yhdistyksen jäsentä.

Lounastapaamiset Sovituksenkirkon Martta-salissa
• Tammikuun ja helmikuun lounastapaamiset peruttiin pandemiatilanteesta 

johtuvien kokoontumisrajoitusten vuoksi. 
• Maaliskuun lounastapaaminen/kevätkokous 8.3. Läsnä (lounas) 77 senioria. 
• Huhtikuun lounastapaamisen jälkeen 12.4. kertoi ortopedi, kirurgi Sakari 

Orava aikaansaannoksistaan. Paikalla 104 senioria.
• Toukokuun lounastapaamisella 10.5. saatiin kuulla aiheesta ”Vesihuolto 

Hollolassa tänään”. Paikalla 63 senioria.
                       • Syyskuun lounastapaamisella 13.9. kuultiin Päijät-Hämeen aluevaltuutettu 

Pentti Lampea. Paikalla 77 senioria.
• Lokakuun lounastapaamisella 11.10. saimme kuulla Terhi ja Teemu Kinnarin, 

Mikko Niipalan ja Laura Hämäläisen toimesta, miten kotimainen maatalous 
nykyisin pärjää ja miten se menestyy. Paikalla 71 senioria.



• Marraskuun lounastapaaminen/syyskokous 8.11. Läsnä oli 64 senioria.
• Joulukuun lounas oli 13.12. pikkujoulujuhlan merkeissä Hämeenkosken 

Seuralassa. Ohjelmasta vastasivat Duo Wiehke / Marko Kemppi ja Taru Piira 
sekä seniorikuoro. Lisäksi Elina Risku-Pellisen ja Leila Marttilan ukulele-
esitys. Paikalla 105 senioria.

 
Teatterimatkat ja retket ym.

• Tutustumisretki Teerenpelin vierailukeskukseen. Mukana 36 senioria.
• Neljä eri tutustumiskäyntiä Lahden visuaalisten taiteiden museo Malvaan. 

Mukana 84 senioria.
• Hämeen Panssarimuseoon tehtyyn päiväretkeen osallistui 44 senioria.
• Matkalle: Italia, Slovenia ja Krotia suuntasi yhteensä 18 senioria.
• Oopperamatkalle Savonlinnaan katsomaan/kuulemaan Aidaa osallistui 44 

senioria.
• Kesäretkelle Kuhmoisiin osallistui 20 senioria.
• Innocence -oopperamatkalla oli mukana 32 senioria.
• Porin teatteriretkeen osallistui 19 senioria.
• Alpeille suunnattuu reissuun matkasi 32 senioria
•

Piirin kokoukset ja tilaisuudet
• Piirin hallituksessa yhdistyksen edustajana Eija Jokinen. 
• Viralliset edustajat piirin kevätkokouksessa Lahdessa olivat; Olavi Jokinen, 

Reija Järvenkylä, Antti Jäämaa ja Antti Kinnari.  
• Piirin syyskokoukseen Kuhmoisissa olivat Eija Jokinen, Olavi Jokinen, 

Pentti Koskinen, Pirjo Kuikka ja  Sinikka Vilen. 
• Strategiaseminaariin Lammin Turvatalossa osallistuivat Eija ja Olavi Jokinen.
• Seniorifoorumiin Asikkalassa osallistuivat Katriina Haapakangas, Tuula 

Helminen ja Ria Tulonen.
• Tiedotuskoulutuksessa Riihimäellä olivat Mauri Kalima ja Pentti Koskinen.

Kerhotoiminta
• Sähköisten palvelujen lisääntyminen edellyttää jatkuvasti muuttuvia 

valmiuksia. Yhdistyksemme on vastannut tähän tarpeeseen järjestämällä 
jäsenilleen atk-kerhoja jo vuosi kaudet. Tänä vuonna kerhoja oli kahdeksan 
ja niihin osallistui yhteensä 99 jäsentä. Koulutuksesta vastasivat 
yhdistyksemme verkkosivuvastaava Pentti Koskinen ja Jouko Heinämaa 
sekä Mauri Kalima. Tehtyjä kotikäyntejä on ollut kymmeniä ja tämän lisäksi 
on annettu lukuisa määrä puhelinneuvontaa.

• Liikuntakerho kokoontui 17 kertaa ja vuoden aikaisia yksittäisiä  
osallistujia oli yhteensä 238. Kerhon vetäjäjänä ja yhteyshenkilönä 
toimivat Pentti Koskinen, Kyösti Toivonen ja Matti Forsberg.

• Tietovisakerho
 

Vanhus- ja vammaisneuvosto
• Hollolan vanhus- ja vammaisneuvostossa yhdistystä edusti Eija Jokinen

neuvoston varapuheenjohtajan ominaisuudessa. Eijan varajäsenenä Raili 
Koivisto. 

• Vanhus- ja vammaisneuvosto on kuntalaisten osallistumis- ja 
vaikuttamisväylä erityisesti ikääntynyttä väestöä, vammaisia henkilöitä sekä 
veteraaneja koskevissa asioissa. 

            Vapaaehtoistoiminta
• Vapaaehtoistoiminnan yhteyshenkilö on Sinikka Vilen.
• Vapaaehtoiset seniorit ovat tarjonneet kuljetus- ja tietotekniikka-apua aina 

tarvittatessa. 



Taloudellinen toiminta
     •           Jäsenmaksu on ollut 20 euroa jäseneltä, josta liitolle maksetaan 15 euroa.

Jäsenistö
• Yhdistykseen liittyi vuoden 2022 aikana 30 uutta jäsentä ja 34  jäsentä erosi. 

Vuoden lopussa yhdistyksen jäsenmäärä oli 220. 
Jäsenistöä on muistettu onnitteluadressilla 80. ikävuodesta lähtien viiden 
vuoden välein. 

Huomionosoitukset
 •  Yhdistys anoi liitolta hopeisen ansiomerkin ja se luovutettiin Pirjo 

Lounakoskelle.

Tiedotus ja viestintä
• Yhdistyksen virallinen ilmoituslehti on Hollolan Sanomat. Ilmoitusmäärä 

10 kappaletta.
• Jäsenistölle on postitettu tai annettu tilaisuuksien yhteydessä yhdistyksen 

jäsentiedote kuluvalta vuodelta.
• Yhdistyksen toiminnasta on lähetetty 2 lehdistötiedotetta. Paikallislehdet 

ovat julkaisseet artikkeleita 3 kertaa. Lisäksi 5 yhdistyksen juttua julkaistiin 
Patina -lehdessä.

• Viestintä tapahtuu jäsenistölle muutaman kerran kuukaudessa pääosin 
sähköisessä muodossa. Yhdistyksemme tavoittaa jäsenistään jo yli 80% 
sähköisesti ja kävijämäärä verkkosivuillamme on kiitettävästi kasvanut.

• Yhdistyksellä on omat Facebook -sivut ja sitä kautta yhdistys tavoittaa 131
jäsentä. 

10.2.2023 / HALLITUS

Liikuntakerho käveli tällä porukalla tutustumassa Päijät-Hämeen Keskussaisaalaan 
uusittuihin tiloihin


